
 
 
PROTOKOLLFÖRT VID ÅRSMÖTE I KABE HUSBILSKLUBB 
Lördagen den 27 maj 2023 kl. 12.00 
 
Plats: Mora Camping 
 
Närvarande: 35 röstberättigade plus medföljande. 
 
Ordförande Rolf Gustafsson hälsade samtliga närvarande välkomna till årsmötet. Särskilt 
välkommen till Anna Hed, Kommunstyrelsens ordförande i Mora som också föreslogs till att 
fungera som årsmötesordförande. Rolf bad att Anna skulle ge en kort information om sig 
själv och om Mora som Kommun. 
 
Anna Hed presenterade sig och sitt uppdrag i kommunen och Mora som plats. Och gav en 
nulägesrapport om status och utmaningar. En av samtliga närvarande mycket uppskattad 
föredragning. 
 
Anna Hed valdes att leda årsmötesförhandlingarna av årsmötet. 
 
§1 Mötets öppnande 
Mötets Ordförande förklarade mötet för öppnat och bad om eventuella övriga frågor att 
lägga till dagordningen. 
 
§2 Om mötet blivit behörigen utlyst 
Frågan om mötet blivit behörigen utlyst besvarades med: ja 
 
§3 Val av ordförande och sekreterare för mötet 
Som vald till ordförande var Anna Hed, Mora. Jan Wallinder (231) valdes till sekreterare för 
årsmötet. 
 
§4 Val av två justeringspersoner och tillika rösträknare  
Börje Fritzberg (294) och Lars Engert (623) valdes. 
 
§5 Fastställande av dagordning och röstlängd. 
Mötet godkände dagordningen, röstlängden innehöll 35 röstberättigade. 
 
All årsmötesdokumentation var publicerad i samband med inbjudan till årsmötet  
På Ordförandens fråga om behov av särskild föredragning i några delar efterfrågades 
svarade stämman att det inte fanns behov av extra information utöver den reda utsända. 
Sålunda presenterades punkterna för beslut utan föredragning.  
 
§6 Årsberättelse för 2022 
Godkändes av mötet. 
 



§7 Resultat-och balansräkning för 2022 samt beslut om disposition av årets resultat. 
Godkändes av mötet 
 
§8 Revisorns berättelse 
Föredrogs för mötet 
 
 
§9 Ansvarsfrihet för styrelsen. 
Mötet gav styrelsen ansvarsfrihet för 2022 
 
§10 Valärenden 
Rolf Gustafsson (471) valdes till ordförande för 1 år 
Jan Backström (594) valdes som ledamot två år 
Jan Wallinder (231) valdes till suppleant två år 
Leif Lindström (977) valdes till suppleant två år 
 
Kerstin Hanserud (533) valdes till revisorssuppleant två år 
 
Valberedning 
Dan Melander (425) Omvaldes 1 år 
Annika Swedbjer (1002) Omvaldes 1 år 
Ewy Sikström (804) 1år 
 
*Ledamöterna Roger Ingvarsson (232), Maritha Johansson (292), Inger Silverfjord Titze (558) 
och Kent Johansson (631) har alla ett år kvar av mandattiden. 
Revisor Michael Karlin (976) har ett år kvar av mandattiden. 
 
* I samband med val av ledamöter påpekades att det råder obalans avseende mandattider 
då fyra ledamöter i nuläget har samma tidsperioder. Bör justeras till nästa årsmöte. 
Valberedningen fick uppdrag att hantera frågan 
. 
§11 Fastställande av avgifter 
Styrelsen föreslår bibehållna nivåer. 300 kronor i inträde och 200 kronor årsavgift, samma 
som året innan. 
Mötet godkände förslaget 
 
§12 Behandling av i förväg inlämnade motioner och av styrelsen väckta frågor 
a/Ordförande Rolf Gustafsson bad mötet om tillåtelse att öka antalet ledamöter från fem till 
sex. Ordförande får utslagsröst vid behov.  
Mötet godkände utökningen. 
b/ Motion 1 inlämnad av medlem 976 Ändra från verksamhetsår till räkenskapsår. 
Styrelsens förslag till beslut:  
Under §10 byter vi ut verksamhetsår till att istället vara räkenskapsår. 
Godkändes av stämman. 
c/ Motion 2 inlämnad av medlem 741 Gällande utträde ur klubben 
Styrelsens förslag till beslut enligt lagd motion 
§3 Utträde 



Styrelsen äger rätt att utesluta medlem som inte erlagt gällande avgifter. 
Styrelsen äger också rätt att utesluta medlem som motarbetar klubbens syften. Medlemskap 
upphör också när man ej längre är registrerad ägare till en Kabe husbil eller permanent 
disponerar densamma enligt §2. 
Styrelsen kan medge före detta medlemmar att närvara vid av klubben arrangerade träffar. 
Godkändes av mötet. 
 
§13 Godkännande av budget och Verksamhetsplan för 2023. 
Godkändes av mötet. 
 
 
§14 Övriga frågor 
Inga övriga frågor 
 
§15 Mötets avslutande 
Anna Hed tackade för förtroendet och förklarade mötet för avslutat. 
Klubbens ordförande Rolf G. tackade Ann H. för ett väl genomfört ledarskap och lämnade 
över en blomsterbukett som bevis på vår uppskattning. 
 
 
Anna Hed   Jan Wallinder 
Anna Hed   Jan Wallinder 
Årsmötesordförande   Sekreterare under årsmötet 
 
 
Justeras 
Börje Fritzberg   Lars Engert 
Börje Fritzberg (294)  Lars Engert (623) 
 
 
 
1! Hej Janne! Protokollet är helt ok. 
Hälsningar  
Lars  
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2/ Hej Jan … Protokollet ser bra ut,,, bra gjort !!! Det skriver jag under på !! Mvh Börje 294… 
 
Skickat från min iPhone 
 
 


